
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. marts 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål CQ
Hvordan understøtter regeringen udviklingen af ny teknologi (POP-fri-teknologi)
til fjernelse af PCB?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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